
Grønlandsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 8. juli 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Samrådsspørgsmål A

Hvad kan ministeren oplyse om forsvarets ønske om fortsat anvendelse af Kangerlus-

suaq, når nye lufthavne åbner i Nuuk og Ilulissat, og herunder hvilke investeringer forsva-

rets fortsatte anvendelse af Kangerlussuaq vil indebære og hvem der vil skulle finansiere

disse investeringer?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i Folketingsåret 2018-19, 1. samling, jf.

GRU alm. del - samrådsspm. D.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aaja Chemnitz Larsen (IA).

På udvalgets vegne

Aki-Matilda Høegh-Dam

formand
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Grønlandsudvalget 2018-19 (2. samling)
GRU Alm.del -  Samrådsspørgsmål A

Offentligt


